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Võimatu on teada kõigest kõike ning mõistlik on kaasata oma ala spetsialiste.
Peale mõne nädalast Mavic 2 testimist saime kindlaks, et tegu on tõesti väga hea drooniga, kuid kas Zoom või Pro?
Mida sellega tegelikult teha saab? Võtsime nööbist kinni Eesti ühelt top droonifotograafilt, Kaupo Kaldalt ning küsisime, mis värk nende
lennumasinatega ikkagi on.

Kaupo Kalda tegi juttu drooni valimisest ning esimestest lendudest, ohutusest.
Oma drooni eelistustest, kuidas paremaid pilte saada ning kuidas teda on drooniga lendamise pärast arreteeritud. 

Arvutimaailma videotega kursis olemiseks soovitame vajutada Youtubes subscribe https://goo.gl/mrFLwh

Parimad DJI hinnad leiad Hinnavaatlusest https://www.hinnavaatlus.ee/search/?company_id=9055

Jälgi Kaupo tegemisi:

http://kaupokalda.com/
https://www.instagram.com/kaupo.kalda/

Jälgi meie tegemisi veeb: https://www.am.ee/
AM Instagram: https://www.instagram.com/arvutimaailm/
Gert https://www.instagram.com/cempstar/
Marko https://www.instagram.com/markohabi/
FB: www.facebook.com/arvutimaailm
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